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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:954 Ökade kostnader för kollektivtrafiken

Under pandemin har svensk kollektivtrafik uppmanats att hålla igång som 
vanligt och gärna lite mer för att minska smittspridningen på bussar och tåg. I 
Västmanland har det till och med körts fler bussar än vanligt för att minska 
trängseln och bidra till Folkhälsomyndighetens rekommendationer att minska 
smittspridningen i länet.

Regeringen har under året lovat att täcka upp kommunernas och regionernas 
extra kostnader med anledning av pandemin. Kollektivtrafiken har fått 3 
miljarder extra för att täcka minskade biljettintäkter. Västmanland fick ett 
tillskott på 2 miljarder för år 2020; pengarna räckte för att täcka underskottet 
mellan mars och april. Nu i slutet av året räknar Region Västmanland med att 
de minskade intäkterna uppgår till 56 miljoner, vilket regeringens utlovade 
pengar inte täcker.

För år 2021 har regeringen budgeterat 2 miljarder för att täcka kommande 
inkomstbortfall för biljetter. Det är mindre pengar än vad som räckte för tre 
månader under 2020.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Kommer kollektivtrafiken i Sverige att få de utlovade pengarna för att täcka 
minskade biljettintäkter?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-10
Besvaras senast
2020-12-28



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


